
10 juni 2014 ALV Vereniging gebruikers Zorgplein de Enk
aanwezig:
notulist: Judith van 't Slot
voorzitter: Bianca Ouwerkerk
Notulen ALV 19 maart 2013 goedgekeurd.

Ingekomen stukken: geen

Voorstellen: Brigitte uit de Bosch (Icare) is ons team komen versterken. 
Ans heeft afscheid genomen en heeft een bos bloemen gekregen met dank voor haar inzet.

Brigitte wil het penningmeesterschap op zich nemen zo lang zij op de Enk werkt. Er wordt 
gevraagd of er bezwaren zijn. Geen bezwaren: aangenomen MET DANK!

KvK en ING is in overleg met Wietse overgedragen.
Kascontrole wordt op een ander tijdstip gedaan zodat Brigitte tijd heeft om het in orde te maken.

Verbouwing OMNIA: 
huisartsen zijn geïnformeerd door Omnia, Icare is benaderd over de verwarmingsbuizen 
aanpassing, maar verder geen contact gezocht door Omnia.
Er wordt gezegd dat het afwachten is op de paramedici op de bovenverdieping. dhr. Nijmijer (heeft 
paramedici al begeleid), bouwkundige gaat het bouwplan waar Omnia mee komt controleren.
Afspraak is dat we informatie aan elkaar blijven verstrekken binnen de Enk.

Ewout Middelburg zou komen vertellen over de plannen en ideeën. Hij is niet gekomen.
Bianca gaat hier nog achteraan.

Werkgroepen:
Zorgvernieuwing: borrel/ bali combineren? 
26 juni 17.00 borrel met spreker. 
nieuwsbrief is uit: graag allemaal inbreng blijven leveren.
website is op pijl
Inge is gestopt en Margreet gaat haar plaats innemen.
koffie drinken loopt best goed.

aankleding gebouw: Nicolette en Jaap gaan planten kiezen. hier is budget voor.
vraag extra is voor een kastje in de koffiekamer
ook zo de plattegrond nog gemaakt worden.

BHV: 
de scholing van nieuwe bhv-ers gaat het najaar plaatsvinden. Er wordt nog vervanging gezocht 
voor Adrie Kroes.

Incidenten melding: staat op de website hoe je de melding kan doen.

Beveiliging:
Inbraak bij Icare/ maatschappelijk werk geweest. 
H.A. hebben een bewegingsmelder, maar verder in  het gebouw is er geen extra beveiliging naast 
de sloten.
vraag is of het een idee is dat iemand een rondje doet voor de deuren op slot gaan. Zo ja, wie dan 
en hoe houdt je dat veilig. misschien een beveiligingsbedrijf vragen? of andere werkuren van 
Johan? 
Iedereen checkt nu zijn eigen etage extra goed op sluiten van de deuren en besloten wordt dat we 
het daar nu bij laten.



Soms staan de deuren naar buiten nog open. is dat geprogrammeerd? waarschijnlijk voor het 
avondspreekuur. 
Eventueel kan gekeken worden of de mensen daar voor aan moeten bellen. Huisartsen gaan dit 
bespreken/ verder bekijken.

Ramen in de hal gaan automatisch dicht als het regent. er is ook een knopje waarmee het 
handmatig gestuurd kan worden.

rondvraag: 
Er gaat geschuurd worden aan de ramen en geschilderd.
Henk: administratiekantoor wil best wat overnemen van de adm. van de Enk (vd Hazel 
administratiekantoor)
Koffieapparaat van de huisartsen gaat gewoon vervangen worden, geen algemeen koffieapparaat 
en samen alleen in de algemene koffiekamer drinken. iedereen neemt gewoon zijn eigen koffie 
nog steeds mee.
Petra: Enk uitje? Rob en Henk zouden rondkijken. is even versloft. Pakken het nu weer op.
bv in september een BBQ direct om 17.00 uur?


